
 
 
Kallelse styrelsemöte 2024-09-24, Studiefrämjandet 
Närv  Björn Abelsson, ordf      Frånv Birger Hjörleifsson 
  Ingrid Wallin  Lena Strand 
  Ulla Ersson   Peter Sjölund 
 Anneli Åslund, via länk   Liv Sörlander, Fältbiologerna 
                    Lars Fersters   
  
1. Mötets öppnande 
Björn öppnade styrelsemötet med att hälsa alla välkomna. 
 
2. Fastställande av dagordning och val av sekreterare 
Föreslagen dagordning godkändes. Sekreterare/protokollförare – Ingrid 

3. Protokoll från föregående möte (2024 08 20)  
Protokollet godkändes och lades därefter till handlingarna.  
 
4. Rapporter  

• Björn, Birger, Ingrid och Lisbeth J deltog vid Jan-Olof Tedebrands 
begravning, en vacker begravning med mycket inslag av skog och natur.  

• Slutrapport Ljunganprojektet – Lars 
Slutrapporten för Ljunganprojektet är klar och inlämnad. Lars gav som slutord 
lite personliga reflektioner över ”Min älv”. Inspiration till att starta en vandring 
längs hela Ljungan fick Lars när han hörde glaciolog Ninis Rosquist 
sommarprata kring glaciärers avsmältning i allmänhet och Helagsglaciären i 
synnerhet.  
Första syftet med att Naturskyddsföreningen ställde sig bakom projektet, var 
att uppmärksamma de globala glaciärernas avsmältning.  
Andra syftet var att uppmärksamma vikten av att alla befintliga 
vattenkraftsanläggningar får de nya vattendomar som riksdagen beslutat om.  
Ljungan skulle ha varit först ut.  

• Lars är nu medlem i Ljungans vattenråd. 
 

5. Kommande aktiviteter (vissa punkter kvarstår sen tidigare protokoll) 
• Skogsdagarna, 19-29 sept, aktiviteter finns på länsnivå 
• Inspirationsdagar 5-6 okt, Hammarstrand, blir ännu en gång inställda på 

grund av för få anmälda. Anneli och Lars hade planerat att vara med. I 
stället blir det några digitala kvällsträffar under hösten. Mer info kommer. 

• Möte med Rovdjursföreningen, 13.10 i Kramfors - ang 
rovdjursavvisande stängsel. Anneli kommer att delta.  

• Vattenrådens dag,16.10, vattenråden i mellersta Norrland. Björn deltar. 
• Viltspårning – förslagsvis i Roggafors i Ånge kommun, kvarstår till vintern, 

förslagsvis när nysnön har kommit. 
• Fågelexkursion tillsammans med Birdlife – Anneli håller kontakten med 

Birdlife och meddelar tidpunkt. Anneli lägger ut Birdlifes program på 
Naturskyddsföreningens hemsida. Naturskyddsföreningen kommer att 



 
 

betala deltagaravgift för deltagande medlemmar på fågelexkursionen, men 
som inte är medlemmar i Birdlife. 

• Samråd vindkraftparker norr om Stöde - Samråd inför ansökan om 
tillstånd för två vindkraftparker norr om Stöde kommer att ske under 
hösten. Handlingar kommer att publiceras senare under hösten  
https://www.sca.com/sv/fornybar-energi/vindkraft/Vindomraden/ 

• Fågelplattform Stöde – Björn har lämnat in en ansökan om 
strandskyddsdispens för byggande av fågeltorn med byggstart 2025 03 01. 
Anneli ombeds ta lite bilder av hur det ser ut på platsen. 

• Naturskyddsföreningen har fått möjlighet att i samband med biovisningar i 
Ånge Folkets hus bjuda på fika samtidigt som man kan marknadsföra 
Naturskyddsföreningen. Lena håller i frågan vad gäller val av tillfälle och 
typ av fika.  

 
6. Kamerala frågor 

Kretsen är stadd vid god kassa. 
Beslut: Styrelsen tog beslut om att Björn Abelsson och Birger Hjörleifsson var för 
sig har rätt att teckna firma. Till justerare för beslutet (dokument att lämna 
tillbanken) valdes Ulla Ersson och Lars Fersters. 
 

7. Övriga frågor  
• Utbildning för lärare i Sundsvall ”Mer natur i skolan” – en utbildning 

som riksföreningen håller i Björn kommer att vara med 
• Kommande möten: 22.10 Lars tar fika, 3.12 

 
8. Mötets avslutande 

Björn avslutade mötet och tackade för gott engagemang och bra diskussioner.  
 
 
Sundsvall dag som ovan  
     Justeras 
 
 
Ingrid Wallin, sekreterare  Björn Abelsson, ordförande 
 

 
   

 


